
Delegatkinja Borjana Krišto postavila je pitanja Vijeću ministara BiH i Ministarstvu 

sigurnosti BiH. Pitanja glase: 

 

1. Šta je Ministarstvo sigurnosti BiH i Vijeće ministara BiH uradilo po pitanju 

stvaranja uslova kako bi se donirana oprema smjestila u Agenciju i u punom 

kapacitetu stavila u funkciju?  

2. Kako namjerava riješiti pitanje adekvatnog smještaja za Agenciju za prevenciju 

korupcije i koordinaciju borbe protiv korupcije, kako bi ona mogla u punom 

kapacitetu funkcionirati u skladu s nadležnostima i zadacima koji su utvrđeni 

Zakonom? 

 


